
Protokół ze wspólnego posiedzenia komisji stałych RM dot. omówienia 

projektów uchwał i sprawozdania z działalności Burmistrza Solca Kujawskiego  

z dnia 20 września  2022 roku 

 

W posiedzeniu wspólnych komisji stałych udział wzięło 12 Radnych.  

Na protokólanta posiedzenia wybrano Radego Dariusza Chojnackiego. 

Posiedzenie miało na celu omówienie projektów uchwał na LII sesję RM zaplanowaną na 

dzień  23 września  2022 r.   

Omówiono projekty uchwał (wg ustalonego porządku obrad).  

 Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia założeń do planu zaopatrzenia w ciepło energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Solec Kujawski na lata 2022-2037. 

Uchwałę i jej założenia referował Pan Romuald Meger. 

Do przedstawionych założeń nie zadano pytań . 

 Ad. 3 Sprawozdanie z działalności Burmistrz Solca Kujawskiego w okresie od 18 czerwca 

2022 roku do 9 września. 

Do przedstawionego materiału nie było pytań. 

Ad. 4 Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2022 rok. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik Alina Kowalska oraz Pani Burmistrz Teresa 

Substyk. 

Główny temat to omówienie poszczególnych sektorów oraz zagadnień oraz przesunięć w 

poszczególnych punktach. 

Pytanie zadał: Radny Tomasz Pacek. Zapytał o  to czy gmina wie z jakiej przyczyny powstała 

tak duża różnica w wypłacie ekwiwalentu za miesiąc sierpień.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Skarbnik iż różnica powstała za rozpoczęte godziny w akcjach 

ratowniczych lub gaśniczych i przedstawi   raport z tych rozliczeń.  

Obszernej odpowiedzi udzieliła Pani Skarbnik Alina Kowalska oraz głos zajęła też Pani 

Barbara Białkowska – Zastępca Burmistrza. 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2022-2025. 



Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik Alina Kowalska. 

Pytań nie zadano. 

Ad.6 Podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Alina Kowalska Skarbnik Gminy Solec Kujawski. 

Pytań nie zadano. 

Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości położonej przy ul. 

Kujawskiej w Solcu Kujawskim. 

Uchwałę zreferowała Pani Barbara Białkowska Zastępca Burmistrza Solca Kujawskiego. 

Pytań nie zadano. 

Ad.8  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze 

przetargu nieruchomości gruntowej zabudowanej stanowiącej , własność Gminy Solec 

Kujawski. 

Projekt uchwały zreferowała Pani Barbara Białkowska Zastępca Burmistrza Solca 

Kujawskiego. 

Pytań nie zadano. 

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej 

działkę nr 1022/23. 

Projekt uchwały zreferowała Pani Barbara Białkowska Zastępca Burmistrza Solca 

Kujawskiego. 

Pytań nie zadano. 

Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia części dróg kategorii dróg gminnych w 

związku z zaliczeniem ich do kategorii dróg wojewódzkich i ustalenia ich nowego 

przebiegu. 

Projekt uchwały przedstawił Pan Cezary Ball – Dyrektor WUM. 

Pytań nie zadano. 

Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia dróg kategorii dróg gminnych . 

Projekt uchwały zreferował Pan Cezary Ball – Dyrektor WUM. 

Pytań nie zadano. 



Ad.13  Podjęcie uchwały  w sprawie delegowania radnego Rady Miejskiej w Solcu do Rady 

Programowej działającej przy Soleckim Centrum Kultury w Solcu Kujawskim. 

Projekt uchwały zreferowała Pani Barbara Białkowska – Zastępca Burmistrza Solca 

Kujawskiego. 

Pytań nie zadano. 

Ad.14 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia statutów osiedli 

Gminy Solec Kujawski. 

Projekt uchwały zreferowała Pani Barbara Białkowska Zastępca Burmistrza Solca 

Kujawskiego. 

Pytań nie zadano. 

Ad.15 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia statutów 

sołectw Gminy Solec Kujawski. 

Projekt uchwały zreferowała Pani Barbara Białkowska Zastępca Burmistrza Solca 

Kujawskiego. 

Pytań nie zadano. 

Ad.16 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Solcu Kujawskim. 

Projekt uchwały zreferowała Pani  Anna Filipiak – Kierownik świadczeń rodzinnych, spraw 

alimentacyjnych oraz świadczeń wychowawczych, 

Pytań nie zadano. 

Ad.17 Stanowisko Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim w sprawie poparcia Stanowiska 

Związku Gmin Śląska Opolskiego z dnia 24 sierpnia 2022 r. wobec wzrostu cen za energię 

elektryczną dla miast, gmin i instytucji komunalnych, które zostały w ofertach 

przetargowych zaproponowane przez państwowe koncerny energetyczne. 

Stanowisko przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Solcu Kujawskim Pan Bartłomiej 

Czaki. 

 

Na tym protokół zakończono.  

 

Protokołował: 

Dariusz Chojnacki – Wiceprzewodniczący RM 



 

 

 


